
Referat af bestyrelsesmøde den 26. oktober 2017 

Fremmødt: Anita, Kai, René, Mohsen, Ernst og Sabawon 

Afbud: Abdullah og Walid 

Ordstyrer og referent: Kai 

Vi skulle have haft besøg af Annemette Høgedal fra Region Sjælland vedr. projektet ” gå til lægen”, men 

Annemette meldte afbud på grund af sygdom. 

Opfølgning fra sidste møde, samt kommende beboermøde: 

Der er kommet 2 forslag til beboermødet: 

Forslag fra afdelingsbestyrelsen: Vedr. internetforbindelse( Bolignet) 

Forslag fra Mohammed Brige: Vedr. parkering af biler over 3500 kg 

 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

René informerede om, at der bliver lagt løgslanger ud, de steder hvor der mangler. 

Der har desværre været hærværk, på nogle døre i en kælder. 

 

Orientering fra formanden: 

Anita har været til strategidag på Scandic den 14. oktober d.å., arrangeret af Ringsted Boligselskab, hvor 

også vores medarbejdere deltog. 

Anita har sendt evaluering til kommunen, fra vores grill arrangement i uge 35. 

 

Klubber og aktiviteter, samt nyt fra parkrådet: 

Der har været afholdt ekstraordinær generalforsamling i motionsklubben. Da der ikke blev sammensat en 

bestyrelse, bliver der holdt en ny ekstraordinær generalforsamling senere. 

Togklubben har afholdt generalforsamling, bestyrelse blev genvalgt. 

Der vil blive serveret kaffe, the, sodavand, ostemadder samt kringle til beboermødet. 

Opslag til julearrangementet den 9. december d.å., bliver sat op en af dagene. 

 

Næste møde er den 22. november 2017, kl. 18.00  

  


